

Illness Policy

In order to provide you with the minimum required training hours for certification, it is important that you are present at all course meetings. If you have an emergency or become ill and are not able to attend a coaching session, please contact your instructor and Hehuan Cai at hehuan.cai@ascent-vision.com immediately. You will be expected to complete the session materials, review the session recording, and complete a coaching session outside the live session to make up for the missed session.

If you need to miss more than 3 hours of the course, you will have the option to work with the instructor to cover the missed material at your own expense or register for another course. If you miss more than 1 hours of mentor coaching, you will need to arrange and pay for individual mentor coaching sessions to complete the required 10 hours of mentor coaching to satisfy the International Coaching Federation requirements.

Petitions to this policy are considered on a case-by-case basis and must be submitted in writing to the instructor and Ascent Vision International Limited.

Rachel #31



疾病政策

为了为您提供认证所需的最低培训时间,您出席所有的课程会议是很重要的。如果您有紧急情况或生病,不能参加辅导课程,请立即与您的讲师和蔡赫欢联系。您将需要完成课程材料,复习课程记录,并完成现场课程之外的辅导课程,以弥补错过的课程。

如果你错过超过3个小时的课程,你可以选择与老师一起自费弥补错过的材料,或注册另一门课程。如果你超过1小时的导师指导,你将需要安排并支付个人导师教练课程,以完成所需的10小时的导师指导,以满足国际教练联合会的要求。

对本政策的申请将根据个案情况进行考虑,并以书面形式提交给讲师和睿明国际有限公司。

Pachel #37